
     
Raadsinformatienota

Inleiding:   
Op 3 december 2015 heeft de gemeenteraad van Woensdrecht de Algemene 
subsidieverordening gemeente Woensdrecht 2016 (ASV) vastgesteld. De ASV en het beleid 
zijn in werking getreden op 1 januari 2016. De gemeente subsidieert activiteiten van 
verschillende verenigingen en stichtingen, omdat zij een maatschappelijk doel wil 
ondersteunen.
In september 2019 is gestart met de evaluatie van het subsidiebeleid. Het beleid is onderzocht 
op effectiviteit, werkbaarheid, doelgerichtheid en helderheid. De organisaties die subsidie 
ontvangen zijn verzocht om een enquête in te vullen. 
De evaluatie is afgerond en uit onderzoek is gebleken dat de gemeente Woensdrecht positief 
scoort op al deze punten. In de rapportage zijn de conclusies opgenomen en zullen later in de 
subsidieverordening worden verwerkt. 
Het college heeft besloten om de rapportage openbaar te maken en de raad te informeren over 
de uitkomsten van de evaluatie door middel van een raadsinformatienota.  

Kernboodschap: 
Het doel is het optimaliseren van het subsidiebeleid door het beantwoorden van de volgende 
vragen: ‘Wat doen we goed?’, ‘Wat kan er beter?’, en ‘Hoe realiseren we dit?’. De 
verbeterpunten die hieruit zijn voortgekomen, verwerken we in het nieuwe subsidiebeleid en 
de verordening wat aan de gemeenteraad wordt voorgesteld ter besluitvorming. Dit levert 
zowel voor de gemeente als subsidierelaties een inhoudelijke en praktische meerwaarde op. 

Doorlopen stappen:
In het proces en uitvoering zijn de volgende stappen doorlopen: 
1. Interne inventarisatie (ASV en subsidiebeleid) 
2. Externe inventarisatie (digitale enquête subsidierelaties) 
3. Analyse 
4. Conclusie in de vorm van een evaluatiedocument 
5. Besluitvorming in college
6. De conclusies verwerken in de huidige ASV en dit begin 2021 ter vaststelling aanbieden 

aan de raad.
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Uit het onderzoek zijn de volgende conclusies geformuleerd:

Conclusie
Bij deze evaluatie stonden een aantal vragen centraal, zoals:
 Wat doen we goed?
 Waar kan het beter?
 Hoe kunnen we dit realiseren?

Effectiviteit subsidiebeleid
70% van de organisaties die subsidie ontvangen hebben een meerjarenbeleidsplan en 
meetbare doelstellingen. Ruim 80% bereikt haar doelstellingen. 
Het subsidiebeleid nodigt bijna de helft (48%) van de organisaties uit om meer activiteiten te 
organiseren. De gemeente Woensdrecht bereikt daardoor voor een groot deel de doelen die zij 
wil bereiken, zoals het ondersteunen van activiteiten in het kader van maatschappelijk welzijn 
binnen de gemeente Woensdrecht. Dit heeft op allerlei thema’s betrekking, zoals de sociale 
samenhang, maatschappelijke participatie, sport, (amateur)kunst, cultuur en ontplooiing.
Wel is er aandacht nodig voor bijvoorbeeld het geven van voorlichting over welke 
mogelijkheden verenigingen en organisaties hebben om het subsidiebeleid betere te benutten. 
De eenmalige subsidie wordt nu bijvoorbeeld weinig aangevraagd door organisaties. Het kan 
belangrijk zijn dit goed te communiceren, zodat de verenigingen en/of organisaties worden 
geactiveerd om meer activiteiten te organiseren die aansluiten op de gemeentelijke 
doelstellingen van het subsidiebeleid. 

Efficiëntie subsidiebeleid
De bekendheid en informatievoorziening over het subsidiebeleid is goed. Wel hebben een 
aantal organisaties aangegeven de inhoud van de verordening niet duidelijk te vinden of de 
voorwaarden waaraan organisaties moeten voldoen onduidelijk is. Het is zinvol om de 
organisaties te informeren over het subsidiebeleid en navraag te doen of er onduidelijkheden 
zijn en bij wie ze terecht kunnen voor eventuele vragen. Uit de enquête is gebleken dat een 
aantal verenigingen vindt dat de verordening teveel in ambtelijke taal is opgesteld. Zij zouden 
verdere voorlichting op prijs stellen. Dit kan georganiseerd worden door bijvoorbeeld de 
verenigingen te benaderen en na te gaan of alles duidelijk is. Ook kan er een informatieavond 
georganiseerd worden of dit per brief te versturen aan alle verenigingen en organisaties. 

Het merendeel geeft aan te weten waar de verordening en de nadere regels te vinden zijn. Ze 
geven aan dat de wijze waarop een aanvraag ingediend moet worden duidelijk en makkelijk 
is. Voor verenigingen is duidelijk aan welke vereisten en criteria een subsidieaanvraag moet 
voldoen. Bijna 15% geeft aan dat dit niet duidelijk is. 
15% van de respondenten geeft aan dat er teveel regels zijn met betrekking tot de subsidies. 
Het proces van aanvraag en behandeling wordt als positief ervaren. Sommige verenigingen 
hebben aangegeven wat meer duidelijkheid te willen met betrekking tot de regels. 

Bij 84% van de respondenten heeft de gemeente Woensdrecht bij het besluit duidelijk 
aangegeven aan welke eisen en prestaties er voldaan moet worden. Ruim 80% geeft aan deze 
eisen en prestaties ook reëel te vinden.



De subsidieverordening zal begin 2021 ter vaststelling aangeboden worden aan de 
gemeenteraad.  
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